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Weert, 31-08- 2017 
 
Aan:  Het college van Burgemeester en Wethouders 
Van:  Riya Geboers, Jeroen Goubet en Nico van den Bent namens de SP fractie Weert 
Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 40 van het reglement van orde 
Onderwerp: wateroverlast 30-08-2017 
 
Geacht college, 
 
Het was weer raak, de weergoden waren Weert niet goed gezind en lieten al hun wolken boven 
Weert breken, iets wat we volgens wetenschappers in de toekomst nog vaker gaan mee maken. 
 
De SP fractie heeft die betreffende avond diverse wijken aangedaan om met eigen ogen te zien 
wat er aan overlast ontstaan is. Ook via sociale media heeft iedereen de gevolgen kunnen zien. 
 
Leuken, De Graswinkel delen van Keent en Boshoven en waarschijnlijk nog veel meer plaatsen 
in de gemeente stonden blank met decimeters water en ook putdeksels waren los gekomen door 
de druk in het riool. Ook liepen inwoners schade op door water in huizen garages en kelders. 
 
Dergelijke wolkbreuken kunnen we niet voorkomen. Dat betekent dat als het zich voor doet, er 
voldoende afvoercapaciteit en anders opvangcapaciteit moet zijn. Hiervoor is een 
subsidieregeling om hemelwaterafvoer af te koppelen en worden inwoners gestimuleerd hun  
tuinen te “vergroenen”. De riolering wordt bij vernieuwing voor grotere afvoercapaciteit geschikt 
gemaakt en opvangcapaciteit uitgebreid door de aanleg van wadi’s. 
 
De SP ziet graag de volgende vragen beantwoord: 
 

1. In welke mate wordt er gebruik gemaakt van de subsidie voor het afkoppelen van 
hemelwaterafvoer? Hoeveel woningen zijn er al afgekoppeld en wat is daar het effect 
van?  

2. Hoe gaat u dit gebruik verder stimuleren? 
 

3. In welke wijken heeft de afgelopen 10 jaar rioolvernieuwing plaatsgevonden, waarbij de 
afvoercapaciteit en opvangcapaciteit door wadi’s is vergroot? 

4. Uit welke wijken zijn bij de wolkbreuk van 30 augustus de meldingen binnen gekomen? 
Zijn dit de zelfde wijken waar al maatregelen genomen zijn? Zo ja, wat is dan het 
merkbare effect van de maatregelen voor de inwoners?  

5. Welke wijken staan de komende 5 jaar op de planning voor rioolvernieuwing? Worden in 
die wijken ook de inwoners actief betrokken qua vergroening van tuinen en afkoppelen 
van hemelwater? Zo nee, waarom niet? 
 
 



6. Met het op afstand zetten van de reinigingsdienst is ook het reinigen van kolken op 
afstand gezet. De afgelopen periode is het hondenpoepbeleid herzien. De SP heeft 
daarbij ook aangedrongen op het plaatsen van voldoende afvalbakken. Hierop is 
meerdere malen aan onze fractie te kennen gegeven dat er naar inwoners geluisterd 
wordt om afvalbakken bij te plaatsen. Wat zijn de voornaamste redenen waar naast 
reguliere kolkenreiniging er extra reiniging plaats vindt? Wordt dat onderscheid 
gemaakt? En kunt u aangeven hoe vaak in 2016 er voor meldingen aanvullend kolken 
zijn gereinigd? 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Riya Geboers, Jeroen Goubet en Nico van den Bent 



Van: Bert Peterse [mailto:bertpeterse@gmail.com]  
Verzonden: woensdag 6 september 2017 18:25 
Aan: Otten, Paul (P) <P.Otten@weert.nl> 
Onderwerp: schriftelijke vragen 

 
Hoi Paul, 
 
Zoals besproken bij deze de vragen. Excuses voor de vertraging. 
 
Groeten 
Bert 
 


